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Afdelingsvoorzitter Arda van den Brink:

Welkom hier in dit pand van Paint your future op de nieuwjaarsbijeenkomst van GroenLinks in Nieuw-
West. 

Extra welkom GroenLinks kader?

Het is een beetje traditie dat maatschappelijke organisaties een nieuwjaarsbijeenkomst organiseren 
voor hun leden en voor hun netwerk. Dat betekent dat bij sommige, maatschappelijk actieve mensen 
er nogal wat bijeenkomsten in de agenda staan en dat het ook te veel kan worden. 

De stedelijke GroenLinks politici konden dit jaar één bijeenkomst schrappen namelijk de 
nieuwjaarsbijeenkomst van het gemeente bestuur. Een dergelijke bijeenkomst laten betalen door een
bank gaat GroenLinks toch echt te ver. Wees gerust: deze bijeenkomst betalen we helemaal zelf. 

Het doel van deze bijeenkomsten is om elkaar te ontmoeten en elkaar een goed nieuw jaar toe te 
wensen. Helaas, die wens kan al bijna niet meer in vervulling gaan. Derk Sauer vatte het vorige week 
woensdag op twitter kort maar krachtig samen: 2014 was een slecht jaar en nu zijn we nog maar 7 
dagen in 2015….

De dagen daarna waren zo mogelijk nog turbulenter. Extreem geweld, in de hele wereld westerse 
wereld mensen die massaal van zich laten horen. Wat staat ons allemaal nog te wachten dit jaar? En 
hoe reageer je – als mens en als politieke partij - op deze ingrijpende gebeurtenissen? Bram van Ojik 
was daar duidelijk over. “De politiek moet verdere escalatie voorkomen en de gemoederen zo veel 
mogelijk tot bedaren brengen.” En wat hem betreft mag dat gerust bij een kopje thee. 

Juist daar zie ik een rol voor onze afdeling in een stadsdeel als Nieuw-West. Wat kunnen we doen om 
meer contact te krijgen met de vele verschillende groeperingen en culturen in het stadsdeel om te 
zorgen dat we niet tegenover elkaar staan maar naast elkaar staan. Dat vraagt belangstelling voor en 
nieuwsgierigheid naar de ander. Dat vraagt bereidheid de eigen normen en waarden onder ogen te 
zien en het gesprek daarover aan te gaan. 

Daarnaast is het natuurlijk een keiharde taak van de politiek om voorwaarden te scheppen in de zin 
van werk en inkomen dat mensen in onze samenleving niet op het idee komen om dood en verderf te 
zaaien. Die taak ligt natuurlijk in de eerste plaats in Den Haag, maar ook de stad kan veel doen en 
doet dat ook. Het is dan de rol van de bestuurscommissie om te zorgen dat de burgers van Nieuw-
West zo veel mogelijk profiteren van de mogelijkheden, die het gemeentelijk beleid biedt. 

Oei, gaat dat de kant op van de bestuurscommissie en het stadsdeel als belangenhartiger? Misschien 
moeten we daar het gesprek maar eens over voeren. 

Terug naar het hier en nu.

We staan hier in de ruimte van Paint your future, een initiatief dat zich richt op jongeren uit Nieuw-
West om ze middels creativiteit op weg te helpen naar scholing of baan. Dit initiatief willen we graag 
onder de aandacht brengen. En we willen jullie er van laten genieten. Want ook een 
nieuwjaarbijeenkomst kan wel eens wat creatieve energie gebruiken. Een van de initiatiefnemers van 
Paint your future, Benjamin Benraked zal u zo dadelijk uitleggen hoe dat gaat. Maar eerst geef ik het 
woord aan Simone Plantinga, fractievoorzitter van GroenLinks in de bestuurscommissie van Nieuw-
West. 



Fractievoorzitter Simone Plantinga:

Bij mijn installatie in juni sprak ik, onder andere, de volgende woorden uit over vertrouwen in de 
politiek:

Bij vertrouwen hoort ook loslaten, ruimte geven. Ik ben niet bang voor een experiment, of om zaken 
‘anders te doen’. Ik hoop dat we de komende jaren vanuit vertrouwen kunnen samenwerken en 
ruimte kunnen geven aan onze bewoners en ondernemers.

Laten we luisteren naar onze bewoners, niet om ze in alles te gehoorzamen – die verwachting kunnen
we namelijk niet waar maken – maar vanuit betrokkenheid.

Laten we een écht faciliterende overheid zijn. Voor mij is de Buurtwet daarin cruciaal. Geef bewoners 
het right to bid, to build & the right to challenge. Dat is misschien eng, maar eng is geen reden om 
iets te laten.

Faciliteren is niet hetzelfde als het aan de burger overlaten. Faciliteren komt met 
verantwoordelijkheid. Met een actieve en alerte houding. Actief en alert naar die initiatieven die 
goed gaan en die we ruimte moeten geven, maar ook actief en alert naar bewoners die ons harder 
nodig hebben.

Nu is het januari 2015, terugkijkend naar het afgelopen half jaar, is er weinig terechtgekomen van 
experimenteren, loslaten en écht faciliteren van bewoners. Het opstellen van de gebiedsagenda's 
was een onderonsje tussen professionals, ambtenaren en politiek en hetzelfde lijkt nu te gebeuren 
met gebiedsplannen. 

Taken en bevoegdheden, het mantra van de Bestuurscommissie en haar DB: gaan we er wel of niet 
over? Richting bewoners is het vaak: daar gaan we niet meer over, maar we zullen het aankaarten bij 
het college. Of er vervolgens iets met onze opmerkingen wordt gedaan is de vraag.

Afgelopen week stonden de Huizen van de Wijk op de agenda. Wat mij betreft één van de plekken 
waar bewonersinitiatief ruimte krijgt. Dat kan vast nog beter en meer, maar het begin en de ruimte is 
er. Het Dagelijks Bestuur van de Bestuurscommissie heeft daarom een visiestuk geschreven met 
verbeterpunten voor de komende jaren. Ze hebben echter nagelaten om dat te bespreken met de 
professionals, mensen die écht verstand hebben van de uitvoering. Dat wij als Bestuurscommissie 
verantwoordelijk zijn voor uitvoering van stedelijk beleid, wil volgens mij niet zeggen dat we op de 
stoel van de uitvoerders moeten gaan zitten. 

En hier wringt het. Wanneer je steeds minder taken en bevoegdheden hebt, en het stadsbestuur daar
ook nog eens aan trekt, kun je misschien geneigd zijn om aan de andere kant, de uitvoering, zaken 
naar je toe te trekken. Zodat je toch nog ergens over gaat.

Wat mij betreft een verkeerde beweging en zeker niet gebaseerd op vertrouwen.

GroenLinks Nieuw-West wil meer ruimte geven aan bewoners met goede ideeën voor het stadsdeel. 
In juni verwees ik daarvoor al naar de Buurtwet. Die moet een plek krijgen in de gebiedsgerichte 
aanpak van het stadsdeel, want participatie is één van de belangrijkste taken van de 
Bestuurscommissie. Daar gaan we als fractie de komende weken en zelfs jaren op inzetten.

Ruimte geven aan bewonersinitiatief is één ding. Ruimte is ook een fysiek begrip. In Nieuw-West is 
veel ruimte. Wij maken ons echter zorgen over het gebruik en het inrichten ervan. Te veel voor auto's,
te weinig voor spelen. Er wordt te weinig nagedacht over hoe de inrichting van de ruimte, fysiek en 
sociaal, zich tot elkaar verhoudt. Inrichting van één straat of buurt, heeft natuurlijk effect op de 
omliggende straten. Maar ook het gebruik van parken en ander groen voor evenementen, waar wel 



en waar niet? Hoe verhouden ontwikkelingen in het stads OV-netwerk, zich tot de bereikbaarheid van
en binnen dit stadsdeel? Wat kunnen en willen we met de Sloterplas?

Op het oog opzichzelfstaande ontwikkelingen hebben altijd een breder effect. Dat lijkt voor de hand 
liggend, maar we kijken nog niet vaak naar hoe dat werkt. Daarom gaan wij naar Nieuw-West in zijn 
geheel kijken: hoe ziet de ruimte er nu uit, wat willen we ermee en hoe kunnen we dat bereiken. We 
gaan dat opschrijven en in beeld brengen - 'paint the future van Nieuw-West'-  en nodigen jullie graag
uit om met ons mee te denken!
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